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  PROTOKOLL 
 Styremøte tirsdag 16.01.2024  

IL Jutul, Skuiløkka 15 

 
Sak nr. 
7.1  GODKJENNING INNKALLING 

Styremøte nr 7 - 23/24 
Vedtak: 
Styret godkjenner innkalling 
 

7.2  GODKJENNING AGENDA 
Saksliste til møte 16. januar 2024 

 Vedtak: 
Styret godkjenner agenda 

 
7.3 PROTOKOLL 
 BIR 6 - 23/24 
 Vedtak: 

Protokollen taes til etterretning  
 
7.4 REGNSKAP 2023/BUDSJETT 2024 

Foreløpig regnskap viser et resultat på kr 15 910. Både tilskudd fra 
Idrettskretsen og Momsrefusjonen ble lavere enn budsjettert samt at vi hadde 
den ekstraordinære utbetalingen til ØHIL i sommer.  

 Vedtak: 
Forslag godkjennes 

 
7.5  PROSESS RUNDT FORDELING MIDLER TIL SNØPRODUKSJON 

Søknadsfristen er 15. januar og søknadsliste vil være klar før styremøte. 
Fordelingen foreslås å følge fjorårets fordeling 
 Vedtak: 
Forslag godkjennes.  

 
7.6 REFERAT- OG ORIENTERINGSSAKER 
7.6.1    Årsmøte 2024 
7.6.2    Bærumskonferansen 9. januar – «Morgendagens samfunn» 
7.6.3    Fartsgrenser i Vestfjorden for tryggere ferdsel – utsatt behandling 
7.6.4  Møte med håndballforbundet 13. desember 
7.6.5  Fremstøt «Budstikka» januar om «idrett for alle» 
7.6.6  Strategisamling 30. januar 
7.6.7  Kommunale tilskudd 
7.6.8  Ekstrainnsats til like muligheter til å delta i idretten – ikke ny info 
7.6.9  Idrettsanlegg i Sandvika – behovsplan  
7.6.10  Idrettspolitisk seminar  
7.6.11 Status festekontrakter 
7.6.12 Beslutningsprosess frem mot vedtak Nadderud Stadion – innspill Bekkestua 

fekting 
7.6.13 Fremdrift fotballbane Fornebu. Tårnet vs. Storøya 
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Forfall:  Bente og Eivind 
 
Neste møte: Strategisamling 30. januar 
 
Kathrine Sole Semb 120124  
 
 
 

BAKGRUNNSINFO  
 
 
REGNSKAP 2023/BUDSJETT 2024 
Vedlagte forslag til budsjett er nedjustert ihht til resultat 2023 og budsjett-posten for 
momsrefusjonen nedjusteres til kr 400 000.  
Regnskapet sendes over til revisor innen 19. januar. 
 
PROSESS RUNDT FORDELING MIDLER TIL SNØPRODUKSJON 
Anleggsutvalget vil gå igjennom søknadene. Det kan være nyttig også å ta en 
gjennomgang av søknadene sammen med Idrett og bad. Vi vil trolig ha ferdig en innstilling 
før neste styremøte 27. februar og vil innkalle til et ekstra styremøte med tilskudd som 
tema. 


